

Recommended Use: Bowel cleansing support.

Medicinal Ingredients: Each vegetarian capsule contains/ **Ingrédients médicinaux :** Chaque gélule végétale contient:

Oat (<i>Avena sativa</i> , seeds)	150 mg	Avoine (<i>Avena sativa</i> , graines)
Borage (<i>Borago officinalis</i> , seed oil)	150 mg	Bourrache (<i>Borago officinalis</i> , l'huile de graines)
Flax (<i>Linum usitatissimum</i> , seeds)	150 mg	Le lin (<i>Linum usitatissimum</i> , graines)
Glucmannan (<i>Amorphophallus konjac</i> , roots).....	50 mg	Glucmannan (<i>Amorphophallus konjac</i> , racines)
Bibhitaki (<i>Beleric myrobalan</i> , fruit)	50 mg	Bibhitaki (<i>Beleric myrobalan</i> , fruits)
Haritaki (<i>Chebulic myrobalan</i> , fruit)	50 mg	Haritaki (<i>Chebulic myrobalan</i> , fruits)
Amla (<i>Emblica officinalis</i> , fruit)	50 mg	Amla (<i>Emblica officinalis</i> , fruits)
Plum (<i>Prunus domestica</i> , fruit)	30 mg	Plum (<i>Prunus domestica</i> , fruits)
Marshmallow (<i>Althaea officinalis</i> , roots)	25 mg	Marshmallow (<i>Guimauve officinale</i> , racines)
Fenugreek (<i>Trigonella foenum-graecum</i> , seeds)	25 mg	Le fenugrec (<i>Trigonella foenum-graecum</i> , graines)
Slippery elm (<i>Ulmus rubra</i> , bark)	25 mg	Orme (<i>Ulmus rubra</i> , écorce)
Papain (papaya fruit)	5 mg (10 FCC PU)	Papain (papaye)

Non-medicinal Ingredients: Magnesium stearate, microcrystalline cellulose, silicone dioxide, hydroxypropyl methylcellulose.

Recommended Dose (adults): Take 6 capsules with at least 8 oz. of water or other fluids 2 times a day or as directed by a health care practitioner.

Do not take before bedtime. Taking this product with insufficient liquid may result in choking and/or blockage of the throat, esophagus or intestine.

Recommended Duration of Use: For occasional use only. Consult a health care practitioner for use beyond three days.

Caution/Warnings: Take lots of water with this product. Consult a practitioner if you take anticoagulants, antiplatelet, blood-thinning drugs, aspirin, monoamine oxidase inhibitors, anti-inflammatory agent, or other enzyme products. Consult a health care practitioner prior to use if you have gastrointestinal lesion/ulcer or diabetes. If you experience chest pain, vomiting, or difficulty in swallowing or breathing after taking this product, seek immediate attention.



Contraindications: This product is not recommended for the elderly or children under two. Do not use if pregnant or breastfeeding, or if you have difficulty swallowing.

Only available from health care professionals.
Seulement disponible via un professionnel de la santé.



BIOMED™

Colon Cleanse

Bowel Cleansing Support Intestin nettoyant le soutien

120 CAPSULES/
GÉLULES



NPN 80039430

Discontinue use if you experience a rare case of hypersensitivity such as allergy. Loose stools, flatulence, diarrhea, and abdominal discomfort have been known to occur. If you are having surgery or if you have allergy to latex or fruits (such as avocados, bananas, chestnuts, passion fruit, fig, mango, kiwi, pineapple, peach and tomato), consult a health care practitioner prior to use.

Keep at room temperature in a dry, dark place. Keep out of reach of children. Safety sealed for your protection.

Usage : Nettoyage soutien l'intestin.

Ingrédients non-médicinaux : Stéarate de magnésium, cellulose microcristalline, dioxyde de silicium, hydroxypropyl méthylcellulose.

Posologie (adultes) : Prendre 6 gélules avec au moins 8 onces d'eau ou autres liquides deux fois par jour ou selon les directives d'un praticien de soins de santé. Ne prenez pas avant le coucher. Prendre ce produit avec le liquide insuffisante peut entraîner un étouffement et/ou obstruction de la gorge, le œsophage ou l'intestin.

Durée d'utilisation recommandée : Pour usage occasionnel seulement. Consulter un praticien de soins de santé pour l'utilisation au-delà de trois jours.

Mise en garde : Prenez beaucoup d'eau avec ce produit. Consulter un professionnel si vous prenez des anticoagulants, antiplaquetaires, des médicaments pour éclaircir le sang, l'aspirine, les inhibiteurs de la monoamine oxydase, agent anti-inflammatoire, ou d'autres produits enzymatiques. Consulter un praticien de soins de santé avant d'utiliser si vous avez gastro-intestinal lésion / ulcère ou le diabète. Si vous ressentez des douleurs à la poitrine, des vomissements ou de la difficulté à avaler ou à respirer après avoir pris ce produit, demandez une attention immédiate.

Contraindications : Ce produit n'est pas recommandé pour les personnes âgées ou des enfants de moins de deux. Ne pas utiliser si vous êtes enceinte ou allaitez, ou si vous avez des difficultés à avaler. Cesser l'utilisation si vous ressentez un des rares cas d'hypersensibilité comme une allergie. Selles molles, des flatulences, des diarrhées et des douleurs abdominales ont été connus pour se produire. Si vous avez la chirurgie ou si vous avez une allergie au latex ou fruits (comme les avocats, les bananes, châtaignes, fruits de la passion, figue, mangue, kiwi, ananas, pêche et tomate), consulter un professionnel de la santé avant d'utiliser.

Conserver dans un endroit sec et sombre et à une température ambiante. Garder hors de la portée des enfants. Bouchon scellé pour votre protection.

Distributed by/Distribué par:

Biomed International Products Corp.
102-3738 North Fraser Way, Burnaby, BC, V5G 5G7 Canada
1-800-665-8308 | biomedicine.com

L:

Exp: